

CMCC Knights of Columbus Council 15463 - 2022 Keep Christ in Christmas Pictures Colouring Contest Guidelines

Purposes of the contest: Promote the true spirit of Christmas in homes, schools, parishes, and communities. The pictures colouring contest centers on the example of the Holy Family and the Nativity of Our Lord and Savior, Jesus Christ. Through these colouring pictures, to learn the meaning of Christmas and the birth of Jesus Christ.

1. Grades of contestants:

Kindergarten – age 4-5 Grade 1, 2 – age 6-7 Grade 3,4 – age 8-9

Grade 5-6 – age 10-11 Grade 7 and above- age 12 and above

- 2. Pictures of the contest: provide two types of pictures per grade for contestants. The contestant can choose either type and enter the contest. The completed work of either type carries equal scoring.
 - a) Judging criteria: Neatness, Choice of colors, Overall colouring.
 - b) The first type of Regular 2-D picture is for colouring only.

Step1: Print a picture on paper Step2: Complete the colouring

c) The second type of 3-D picture is for 3-D craftwork. The below steps are for the completion of the craftwork.

Step 1: Print a picture on paper Step 2: Colouring Step 3: Cut, fold, and bind into a craftwork

NB. Colouring Demo video of completed 3-D craftwork: Click on http://koccmcc.org/coloring-contest/

- 3. Download Pictures: click on the following Knights of Columbus website: http://koccmcc.org/coloring-contest/
- 4. Inquiry: Knights of Columbus email ID: cmcc.kofc.coloring@gmail.com.
- 5. Return the completed work to the collection box for the colouring contest (near the window of CMCC parish office). a) to return the paper copy of the completed colouring OR b) to return the completed 3-D craftwork.
- 6. Contest Period: October 22, 2022, to November 20, 2022 (four weeks)
- 7. Prizes: 1st, 2nd, 3rd, and excellence
- 8. The date for the announcement of winners: December 3, 2022
- 9. Communication to winners: names of winners to provide to CMCC Weekly Newsletter and the Knights of Columbus website: http://koccmcc.org/coloring-winners-gallery/
- 10. Display winners' pictures on December 3, 2022, at the Knights of Columbus website: http://koccmcc.org/coloring-winners-gallery/
- 11. Date of the award presentation: December 10, 2022

天主教中華殉道聖人堂,哥倫布騎士屬會 15463, 2022 年聖誕節圖畫填色比賽指引

比赛目的:在家庭,學校,教區和社區中福傳聖誕節的真正精神。圖畫比赛以聖家和我們的主耶稣基督的誕生為中心。 通過這些填色圖畫,了解聖誕節和耶稣基督誕生的意義。

1. 参賽學生班級:

幼稚園-4至5歲 1,2年級-6至7歲 3,4年級-8至9歲

- 5,6年級-10至11歲 7年級或以上-12歲或以上
- 2. 參賽圖畫: 每一班級有 2 款圖畫選擇,可選一款圖畫參加比賽,任何一款圖畫的完成作品均得分相等。
- a) 評審標準: 圖畫填色整齊,顏色選擇,整體填色。
- b) 第一款 2-D 圖畫供填色

步骤 1: 印圖畫紙 步骤 2:完成圖畫填色。

c) 第二款 3-D 圖畫是针對 3D 工藝的,以下步骤用于完成工藝品。

步骤 1: 印圖畫紙 步骤 2:圖畫填色 步骤 3:切割,折叠和装置完成工藝品

注意: 參考示範工藝品,點擊以下的哥倫布騎士网站: http://koccmcc.org/coloring-contest/

- 3. 下载圖畫:點擊以下的哥倫布騎士綱站 http://koccmcc.org/coloring-contest/
- 4. 詢問電郵地址: cmcc.kofc.coloring@gmail.com
- 5. 交回已完成的作品在填色比賽收集箱,(近教堂辦事處窗口)。
- a) 交回完成的 2D 圖畫 或 b)交回完成的 3D 工藝品
- 6. 比賽日期:2022年10月22日至2022年11月20日(约4星期)。
- 7. 獎品: 第一,第二,第三,優異。
- 8. 宣佈得獎者日期: 2022 年 12 月 3 日。
- 9. 得獎者名單: 會在堂區通訊宣報,及刊登哥倫布騎士綱站: http://koccmcc.org/coloring-winners-gallery/
- 10. 得獎圖畫,可於 2022 年 12 月 3 日之後,刊登哥倫布騎士綱站: http://koccmcc.org/coloring-contest/
- 11. 送獎品日期: 2022 年 12 月 10 日